For Contracting C.R. 2050148817



سة سلمان عبدالله بن سلمان العيس للمقاولات س.ت ۲۰۵۰۱٤۸۸۱۷

SERVICES AGREEMENT

First Party: SALMAN ABDULLAH BIN SALMAN AL-ISSA EST. For Contracting

C.R. 2050148817

Dammam - Muhammadia - Umar Bin Abdul Aziz St.

Second Party: Mohammed Saeed Bin Mubarak Company for Contracting
C.R 2055138211

Whereas the first party has various contracts with Refineries, Petrochemical plants and other Clients within and outside this Kingdom of Saudi Arabia, and the second party after discussions, has agreed to provide sub-contractor service ti the first party on the following terms and conditions.

- 1. The second party will provide all necessary needs to complete the jobs. (Mechanical Job)
- 2. The first party will be responsible for I.D. cards, vehicle stickers and gate passes for the second party. The second party will provide all required documents for this purpose to the first party.
- 3. The second party shall be responsible for wages and insurance coverage for their equipment (including 3rd party liability insurance, GOSI, accident coverage etc.
- 4. The first party will pay to the second party for services as the rates as agreed.
- 5. The first party provide food and housing accommodation.
- 6. Payment will be made within (45) days of the receipt of monthly invoice supported with time sheet assigned by first party's representative.

Service agreement started from :02/06/2024to 02/12/2026

Mohammed Saeed Bin Mubarak Company الطرف الثاني : for Contracting Second Party : شركة محمد سعيد بن مبارك از قطيع المقاولات



اتفاقية خدمات

الطرف الأول: مؤسسة سلمان عبدالله بن سلمان العيسى للمقاولات

س.ت ۲۰۵۰۱٤۸۸۱۷

الدمام - المحمدية - شارع عمر بن عبد العزيز

حيث أن الطرف الأول لديه عقود مع المصافي والمحطات البتروكيماوية وعملاء آخرين داخل وخارج المملكة العربية السعودية وقد أبدى الطرف الثاني رغبته في تأمين خدمات للطرف الأول وليكون مقاول من الباطن حسب الشروط التالية.

- 1. يؤمن الطرف الثاني اللطرف الأول جميع ما يلزم لتنفيد الأعمال المسنند الأعمال المكانبكية
- 2. يكون الطرف الأول مســؤولاً عن تأمين بطاقات وتصاريح دخول العمل للطرف الثاني وكذلك ملصقات المعدات ويكون الطرف الثاني مسـئولا عن تقديم المســتندات والصــور المطلوبة لاستخراج مثل هذه التصاريح
- ي يكون الطرف الثاني مسؤولا عن دفع المستحقات النظامية والتأمين على معداته في حال الحوادث والإصابات الصناعية واكمال إجراءات التأمين
- 4. يدفع الطرف الأول مستحقات الطرف الثاني حسب الأسعار المتفق عليها في طلب الشراء المقدم من الطرف الثاني
 - 5. يؤمن الطرف الأول الطعام والسكن لأفراده
- 6. يتم الدفع خلال (45) يوم من اســتلام فاتورة الطرف الثاني مدعمة بشهادات وقت موقعة ومعتمدة من مشرف الطرف الأول

يداية هذا العقد من: 02/06/2024 م إلى02/12/2026م

الطرف الأول: مؤسسة سلمان عبدالله بن سَمَعَانِ العيسى للمقاولات SALMAN ABDULLAH BIN-SALMAN AL-ISSA EST.



- تلفون : ١٣٨٣٧٠٥٠